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Czaplinek 29 grudnia 2023 r. 

Protokół z komisji Organizacyinei, Rozwoju i Infrastruktury Gminy 
Czaplinek w dniu 18 grudnia 2023 r. 

W dniu 18 grudnia 2023 r. zostało zwołane posiedzenie komisji 

Organizacyjnej, Rozwoju i Infrastruktury Gminy Czap linek. 

Lista obecności na zebraniu stanowi załącznik do niniejszego protokołu 

(Załącznik nr 1) 

Podczas zebrania przewodniczący komisji Sebastian Matułojć 

poinformował,że przewiduje następujący porządek obrad dzisiejszej komisji: 

1) Zaopiniowanie planu pracy komisji na rok 2024. 

2) Omówienie projektów uchwał na najbliższą sesję Rady Miasta 

3) Sprawy różne. 

Ad 1) Przewodniczący komisji przedstawił plan pracy komisji na rok 2024. 

Radni przyjęli plan pracy bez uwag. Następnie głos zabrała pani dyrektor Czok 

Aleksandra Łuczyńska, która zwróciła się z wnioskiem do Rady Miasta 

o wyrażenie zgody na zwiększenie środków w budżecie, aby zatrudnić osobę do 

CZOK, która będzie pisała projekty. Radny Michał Olejniczak, poinformował, ~ 

mamy referat, który pisze projekty i różne organizacje i stowarzyszenia 

korzystają z ich wsparcia i nie ma takiej potrzeby, aby zatrudniać kolejną osobę 

i powielać zadania. Głos w tej sprawie zabrała również pani Jolanta Czapiga, 

która poinformowała radnych o tym, że są jeszcze nierozliczone środki finansowe 

przez CZOK z wakacji które zostały przekazane przez UM. 



Ad 2) Projekty uchwał: 

• 645/23 - Omówiła pani Kamila Rodak Szydłowska-bez uwag, 

• 642/23- Omówiła pani Manuela Nowak. Radni przedyskutowali 
poszczególne zapisy dotyczące realizacji wybranych inwestycji w 

nadchodzącym roku. Pani Manuela wraz z Burmistrzem podczas dyskusji 

przekazywali szczegółowe informacje dotyczące tych inwestycji i 

powodów ujęcia ich w budżecie. 

• 643/23 - Omówiła pani Manuela Nowak - bez uwag. 

• 644/23 - Omówiła pani Marcelina Mastalisz - bez uwag. 

• 646/23 - Omówiła pani Manuela Nowak- bez uwag. 

• 647/23 oraz 648/23 - Omówiła pani Manuela Nowak- bez uwag. 

• 649/23 - Omówił pan Janusz Bartczak. Radni zwrócili się 

o przedstawienie koncepcji dotyczącej zmian jakie w najbliższym czasie 

są planowane w zakresie ogrzewania hali widowiskowo sportowej, 

biblioteki miejskiej oraz budynku Szkoły Podstawowej w Czaplinku. 

Wiceburmistrz przedstawił koncepcję rozdziału sposobu ogrzewania 

w tych miejscach i poinformował, że jest duża szansa na to, że zmieścimy 

się w kosztorysie wydatków. 

Ad 3) Sprawy różne 

• Radna Krystyna Kryczka zwróciła uwagę na problemy związane z odbiorem i 

wywozem nieczystości stałych na terenach wiejskich. 



• Przewodniczący Rady Miasta poinformował o przybliżonym terminie kolejnej 

sesji Rady Miasta. 

• Burmistrz przedstawił zmiany personalne, które mają nastąpić w najbliższym 

czasie w poszczególnych referatach UM. 

Protokół sporządził 
Sebastian Matułojć 

Przewodniczący Komisji 


